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Dr. Szili Katalin
az Országgyűlés Elnöke
részére

HELYBEN

Tisztelt Elnök Asszony!

»fért késik a hatékonyabb állategészségügyi munka érdekében a Magyar
Állatorvosi Kamara és az FVM között született megállapodás végrehajtása?»
címmel a Há s abály 91.5-a alapján kérdést kívánok benyújtani

Fidesz Országgyűlési Képviselőcsoportja
Kisgazda Tagozat
Kékkői Zoltán

országgyűlési képviselő
1054 Budapest, Széchenyi rkp . 19 . (36-1) 441-5419
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Irományszár . K ~1~3 így.

Érkezett: 2QQ4 DEC 0 2.

Dr. Németh Imre
földműveksüDi és videkje lesztési

minis terhe,

Tisztelt Miniszter úr!
Az utóbbi hetekben sok kárt okozott paprikabotrány felhívta a fegyelmet az
állategészségügyi igazgatási munka hatékonyságának a csődjére . Az ügy ismeretes, hogy
az állategészségügyi főosztályon állandósultak a vezetők személyi ellentétei . Mindez igen
kétségessé teszi, hogy egy járványos betegségtől va hasonló élelmiszer botránytól
képes-e az állategészségügyi szolgálat megóvni az országot

Kérdezem Miniszter úrtól :

Megállapodásnak egfelelően megtörtént-e a hatósági és a magán állatorvosi
tevékenység szétválasztása az Állategészségügyi Szolgálat átszervezése?

Az állategészségügyi szolgálat jelenlegi személyi vezetését és szervezeti formáját
alkalmasnak tartja-e a hatékony szakmai munkára?

Várom megtisztelő válaszát!

Budapest, 2004 . november 29 .

Kékko"
országgyűlési képviselő
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